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Nie udało się. Mecz z Sampdorią zakończył się pierwszą porażką w tym

sezonie. Co miał do powiedzenia na ten temat Rudi Garcia?

 

GARCIA DLA SKY SPORT

Mecz trudny do komentowania: jest wynik, ale dalej jest występ.

Gratulacje dla Sampy, jednak Roma zaliczyła znaczący skok jakościowy...

przypadkowa porażka?

- Jeśli będziemy grać tak we wszystkich kolejnych meczach, wygramy wiele z nich.

Gratulacje dla Viviano, rozegrał świetny mecz, jednak nie bylibyśmy zadowoleni z

remisu. Porażka jest z winy naszych małych błędów w obronie. Mur, podarowany

rzut wolny, gdy można było zachować się w inny sposób. Pozwoliliśmy na mało,

jednak popełniliśmy dwa, trzy błędy i ich suma kosztowała nas drogo dziś

wieczorem.

 

Mur był źle ustawiony.

- Florenzi wyszedł z ustawienia i nie powinien tego był robić. Porozmawiamy o tym z

Morganem. Poza tym rzutem wolnym, powtarzam, nie powinniśmy po prostu do

niego dopuścić.

 

Często nawoływałeś, aby piłkarze rozgrywali rożne w dwójkę, jednak robili

co innego...

- Pracujemy dużo nad tymi rzeczami, jednak czasami nie robimy tego w meczu.

Przygotowujemy kombinacje. Nie tylko rzuty rożne, ale również dośrodkowania i

strzały... Viviano spisał się dobrze. Powinniśmy być lepsi w dośrodkowaniach. Zespół

grał wysokim rytmem, z jakością, zagraliśmy dobrze, jednak koniec końców

przegraliśmy. To właściwa droga, jednak w sobotę potrzebujemy trzech punktów jak

chleba.

 

Myśląc o takich meczach i rywalach, którzy zmuszają was atakować na

ostatnich 25 metrach, przydatny byłby jeszcze ktoś taki jak Pjanic...

- Tak, ale również Salah i Iago Falque zagrali dobrze. Nie zagraliśmy złego meczu w

ataku. Każdy zrobił swoje, jednak każdy mógł spisać się lepiej w ostatnim podaniu.

Mimo że bramkarz zaliczył wielkie parady, powinniśmy być bardziej cyniczni. W
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drugiej połowie stworzyliśmy więcej okazji, ale nie wystarczyło. Nie chodzi tylko o

ofensywę, gdzie powinniśmy strzelać więcej, jednak również o defensywę:

straciliśmy dwa gole również z Sassuolo. Takich błędów w obronie nie powinniśmy

nigdy popełniać.

 

Wracając do rzutu wolnego: byłem zaskoczony, że w murze pojawiło się

tylko trzech graczy.

- Mur wie, że jeśli podnosi się piłkę, podskoczyć powinien również on. Był blok

gracza Sampdorii, jednak byliśmy naiwni przy tej okazji.

 

Roma prawdopodobnie nie zasłużyła na porażkę. Spodziewaliśmy się

więcej bramek po Dzeko, zwłaszcza w meczach takich jak ten.

- Na razie Edin jest pieczołowicie pilnowany w polu karnym. Strzeliliśmy dużo goli

innymi graczami, jednak jestem pewien, że zdobędzie wiele bramek. Gdy jest w ten

sposób pilnowany, musimy starać się szukać go bardziej, dwoma-trzema

dośrodkowaniami. Jednak jak powiedziałem wcześniej, musimy spisywać się lepiej w

przypadku ostatnich dośrodkowań.

 

GARCIA DLA MEDIASET

Wiele stworzonych okazji.

- Porażka to zbyt dużo, nie zasłużyliśmy na nią. Podobało mi się to, jak grał zespół.

Zapłaciliśmy drogo za indywidualne błędy. Nie byliśmy zadowoleni z remisu,

porażka, co jasne, jest jeszcze gorsza.

 

A te błędy?

- Lepiej nie popełniać błędów, musimy poprawić się w grze defensywnej. Liczby

udowodniły naszą supremację, musimy poprawić się przy rzutach rożnych i w fazie

defensywnej. Moment jest skomplikowany z powodu wyniku, jednak teraz musimy

myśleć o sobocie, w przeciwnym razie skomplikuje się również tabela.

 

Dlaczego Roma cierpi i zaczyna grać dopiero od 60 minuty?
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- Mieliśmy mało kłopotów, cały czas to my prowadziliśmy grę. Gratulacje dla

Viviano, który dokonywał cudów. Mecz przegraliśmy w defensywie.

 

Był karny...

- Zdajemy sobie z tego sprawę, jednak sędzia ma prawo się pomylić. Nie

przegraliśmy z tego powodu, ale w związku z problemami w obronie. W ataku

powinniśmy strzelić więcej.

 

Dzeko?

- Jego zadaniem jest bycie w polu karnym przeciwnika, jednak nie został dobrze

obsłużony. Nie miał niebezpiecznych sytuacji, jest wielkim mistrzem, jesteśmy

pewni, że będzie strzelał gole. Musimy poprawić ostatnie podania, przy 40

dośrodkowaniach powinniśmy spisać się lepiej.
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